
 

 
ΣΤΑΥΡΟΣ Γ. ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 

Βουλευτής Χίου 
ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 10 Ιουλίου 2025 
 

ΠΡΟΣ: 1) Τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας κ. Νικόλαο-Γεώργιο Δένδια 
            2) Τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής, κ. Βασίλη Κικίλια 
 
ΘΕΜΑ: Άνιση Μεταχείριση Απόστρατων ΛΣ-ΕΛΑΚΤ - Εξαίρεσή τους από την 
προτεραιότητα σε στρατιωτικά νοσοκομεία 
 
κε Υπουργέ, 
 
Με τη διάταξη του άρθρου 34§5 ν. 5195/2025 «Ρύθμιση υγειονομικών θεμάτων των 
Ενόπλων Δυνάμεων και λοιπές διατάξεις» καθορίστηκε η σειρά προτεραιότητας 
εξυπηρέτησης δικαιούχων υγειονομικής περίθαλψης σε στρατιωτικά νοσοκομεία. 
 
Κατά την εν λόγω διάταξη, ενώ στις κατηγορίες δικαιούμενων απόλυτη προτεραιότητα 
εξυπηρέτησης, περιλαμβάνονται οι απόστρατοι των Ενόπλων Δυνάμεων, 
παραλείπονται αβάσιμα και αδικαιολόγητα οι απόστρατοι ΛΣ-ΕΛΑΚΤ. 
 
Επισημαίνεται ότι, αντίστοιχα με τους απόστρατους του ΠΝ, οι απόστρατοι του ΛΣ-
ΕΛΑΚΤ καταβάλλουν μηνιαίως για την υγειονομική τους περίθαλψη, πέραν από το 
6% επί των συντάξιμων αποδοχών τους, επιπλέον 1% επί του μικτού μερίσματός 
τους από το ΜΤΝ για τους σχετιζόμενους με το Νοσοκομείο του ΠΝ σκοπούς, ως 
αναφέρονται στο άρθρο 38 του ν. 5018/2023. 
 
Στο εν λόγω πλαίσιο, είναι σαφές ότι οι απόστρατοι του ΛΣ-ΕΛΑΚΤ αντιμετωπίζονται 
από τον νομοθέτη άνισα και δυσμενώς σε σχέση με τους ομολόγους τους 
απόστρατους του ΠΝ, καθώς, ενώ υφίστανται ισόποσες με τους τελευταίους 
κρατήσεις, δεν δικαιούνται την προβλεπόμενη στο άρθρο 34§5 ν. 5195/2025 
προτεραιότητα εξυπηρέτησης σε στρατιωτικά νοσοκομεία. 
 
Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 
1.  Ποιοι είναι οι λόγοι παράλειψης των απόστρατων ΛΣ-ΕΛΑΚΤ από το πεδίο 
εφαρμογής του άρθρου 34§5 ν. 5195/2025 (Α’ 73/9-5-2025); 
 
2.  Προκειμένου να αποκατασταθεί η ίση μεταχείριση μεταξύ των απόστρατων του 
ΠΝ και του ΛΣ-ΕΛΑΚΤ, προτίθεστε να τροποποιήσετε το άρθρο 34§5 ν. 5195/2025 
(Α’ 73/9-5-2025), προκειμένου να συμπεριληφθούν στο πεδίο εφαρμογής του οι 
απόστρατοι ΛΣ-ΕΛΑΚΤ; Αν ναι, ποιο το χρονοδιάγραμμα αυτής της τροποποίησης; Αν 
όχι, παρακαλούμε γνωρίστε μας τους λόγους εξαίρεσης των απόστρατων του ΛΣ-
ΕΛΑΚΤ από την εν λόγω προτεραιότητα. 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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